國立中山大學報廢財物就地拍賣申請表
National Sun Yat-sen University
Application Form of for Disposal Property Auction
申請單位：   
Office/Department:                

申請日期：     年     月     日
Date of Application: mm/dd/yy
聯絡人及分機：
Contacts and Extension Number:
	序號
Serial Number
	財產編號
Property Number
	流水號
Running Number
	財產名稱

Property Name
	財產別名
Other Name of Property
	核准報廢
Approval of Disposal
年    月
Year  Month
	減損單編號
Number of Form of Decrease
	集中地點
Location of Disposal Property
	申請就地拍賣

原因
Reason of Auction Application
	備    註
Notes

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	承辦人
Handling Units
	單位財產管理人
Property Manager
	單位主管
Supervisor
	保管組
Property Management Division
	總務長
Dean of General Affairs

	
	
	
	
	


說明：
1、 本校財物辦理減損後仍以繳回廢品庫房為原則，惟體積較大搬運不易之廢品得填寫本表並檢附照片申請就地拍賣。
2、 申請辦理就地拍賣之報廢財物，請先行集中保管，待本組進行拍賣廢品時一併處理，並另行通知，屆時請申請單位指派1人配合辦理。

3、 本申請表分為二聯，第一聯由保管組存查辦理；第二聯由申請單位存查。
Notes: 
1. All properties shall be returned to the Disposal Storeroom after disposal. This application is only for the disposals with size too big and not easy to move in which an attachment of photos shall be included.

2. Please collect all disposal properties that are applying for auction and put them in one location, till the auction comes. Until then, the concerning department would be notified and each department shall dispatch a member in handling the matter.
3. This application form is in duplicate: first page would be kept by Property Management Division for filing and the second page would be kept by the department for filing.                              
第一聯 保 管 組


First page: Property Management Division 


第二聯 申請單位


Second page: Department of Application








